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Abstract (en)
[origin: US5311921A] PCT No. PCT/DE91/00398 Sec. 371 Date Jan. 11, 1993 Sec. 102(e) Date Jan. 11, 1993 PCT Filed May 17, 1991 PCT
Pub. No. WO92/00819 PCT Pub. Date Jan. 23, 1992.A pulverulent casting auxiliary (6) is removed from a supply tank (1) in the fluidized state and
conveyed through a screw conveyor (10) via a continuous-casting mold (12). At the end of the screw conveyor (10) a return line (30) is provided via
which the quantity of casting auxiliary (6) not removed at the removal points (19) disposed over the bath surface (18) is returned into the supply tank
(1) in a circulating manner.

Abstract (fr)
Un additif pulvérulent de coulée (6) est prélevé a I'état fluidisé dans un réservoir (1) et amené par une vis convoyeuse au-dessus d'une coquille (12)
de coulée continue. A la fin de la vis convoyeuse (10) est monté un conduit de retour (30), par lequel la quantité d'additif de coulée (6) non prélevée
a des points de prélévement (19) situés au-dessus de la surface du bain (18) est remise en circulation et reconduite au réservoir (1).
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